
Den26. november 2015 ble det avholdt møtei Måsøy kommunestyre.
Møtet ble holdt på Havøysund Hotell - møterommet.

Møtet var berammet med møteinnkalling, saksliste og sakspapirer den 18. november 2015.
Dette var sendt til kommunestyrets faste og vararepresentanter, media og øvrige pr. e-post.
Møtet var samtidig kunngjort på kommunens hjemmeside.

Den24. november 2015 ble det sendt ut en tilleggs sakliste, med 2 interpellasjoner og
I grunngiu spørsmåI.

Møtet ble satt kl. 09.00

Det ble foretatt navneopprop

Ti]. stede:

Funksjon
Ordfører
Varaordfører
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Medlem
Varamedlem
Varamedlem

Parti
SP

H
SP

SP

SP

SP

SP

SP

H
AP
AP
AP
AP
AP
AP
SP

H

Navn
Gudleif Kristiansen
Tor-Bjarne Stabell
Reidun Mortensen
Bjørn Harald Olsen

^Ä.ge Flaten
Mette Olsen
Amund Myrvold
Kenneth Johnsen
Knut Asbjørn Arnestad
Georg Mathisen
Reneè Andersen
Arvid Mathisen
Rune Mathisen
Bernth Sjursen
Elisabeth Jensen
Robin Jørgensen
Anniken Johansen

Forfa].]. t'føtt for

FO

FO

Gudleif Kristiansen
Knut Asbjørn Arnestad

Kommunestyret var fulltallig med 15 representanter til stede.

Fra adnrinistrasjonen :

Rådmann Inga Sørensen, og som sekretær imøtet kontorfaglært Lill-Iren Sjursen.
Teknisk sjef Lasse Danielsen, økonomisjef Ingrid Majala og sektorleder for helse og omsorg
Ann Jorunn Stock var tilgjengelig i salen for å kunne svare på evt. spørsmåI.

Møteinnkalling - Godkj ent
Sakliste - Godkjent. Ordfører orienterte om at han hadde en orienteringssak til slutt.

I



Valg av sette ordfører:
Forslag på Reidun Mortensen (SP) - Enst. vedtatt

Gruppemøte til kl. 9.30.

Rett etter gruppemøte holdt folkehelsekoordinator Roy- Arne Andersen en orientering til
kommunestyret om folkehelse.

Orienteringssak:
Ordfører orienterte på slutten av møtet om krabbesaken.
Ei tverrpolitisk gruppe sammensettes for å jobbe med saken.
Det vil være et tidsbegrensa utvalg som har et klart mandat.

Møtet hevet kl. 14.50
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V 
vrASøYKOH,rMUNE

MØTEINI{KALLII\G

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
26.11.2015 Tid: k|.09.00

Representantene innkalles herved. Eventuelle forfall meldes snarest til
formannskapskontoret tlf. 47 6 07 845.
Vararepresentantene skal bare møte etter særskilt innkalling.

SAKLISTE

Arkiv Saksnummer Joumr

153 lsl52 r5t2s6
BUDSJETTREGULERING II2OI5

2r2 tsls3 t4t7r8
TERTIALRAPPORT 2I2OI5

250 lsl54 rst274
FINANSREGLEMENT 2OI5-20I9

tslss tst74s
DELEGASJONSREGLEMENT

¿J3 rsl56 1st2t7
BETALINGSSATSER I HAVøYSUND SFO

080 15157 tst747
REGLEMENT KOMMUNESTYRE OG FORMANNSKAP

030 1sl58 t5t7s3
ETISKE RETNINGSLINJER

082 15159 15n37
GODTGJØRELSE FOLKEVALGTE

tsl60 tst746
OVERORDNET PLAN FOR INKLUDERENDE ARBEIDSLIV

044

440



2t7

c56

033

033

033

033

033

033

033

033

1516l rsl227
OPPFØLGING AV GJENNOMFØRT FORVLATNINGSREVISJON .
EIENDOMSFORVALTNING OG BYGNINGSVEDLIKEHOLD

t5162 t4tIl49
RAPPORT SELSKAPSKONTROLL AV MUSEENE
KYSTKULTUR OG GJENREISNING I FINNMARK IKS

FOR

lsl63 1sl618
VALG KLAGENEMND I H.H.T. FORVALTNINGSLOVENS S 28
FOR 2015 -2019

15164 r5t6r9
VALG HAVNESTYRE 2015 - 2OI9

lsl6s rsl6s2
VALG STYRE FOR M,4.SØY INDUSTRIEINDOM KF 2OI5 - 2OI9

15166

VALG AV VALGSTYRE
151659

tsl67 tst660
VALG AV ADMINISTRASJONSUTVALG

1sl68 tsl76r
EIENDOMSSSKATT. VALG AV NEMNDER

t5169 15t627
VALG AV REPRESENTANT/VARAREPR.
REPRESENTANTSKAPET FOR KYSTMUSEENE 2OI5 . 2OI9

15170 rsl628
VALG AV KOMMUNENS REPRESENTANT/VARAREPR. I
REPRESENTANTSKAPET FOR INTERKOMMUNALT ARKIV
FINNMARK IKS 2015 - 2OI9

l5l7t t5t6t2
vALG AV ELDREnÅI zors - 2019

t5172 t5t6t3
VALG AV nÅu FoR MENNESKER MED NEDSATT
FUNKSJONSEVNE 2OI5 . 2OI9

15173 15t622
VALG REPR./VARAREPR. SOM SKAL IVARETA BARNS
INTERESSER I UTVALG SOM BEHANDLER PLANSAKER 2015 .
2019

I

033

033

033



033

033

033

rst74 t5t62s
VALG HEIMEVERNSNEMND 2015 .2019

15175 Ist748
SUPPLERINGSVALG NYTT VARAMEDLEM MÄ.SØY I VEKST KF'

Isl76 tst340
REFERATSAK KOMMUNESTYRET 26.11.15

Orienteringssaker:

Þ Folkehelsekoordinator Roy-Arne Andersen kommer kl. 09.00 for å orientere
om folkehelse. Det er satt av l5 min.

MÄ,SØY KOMMUNE,9690 Havøysund, den 19. november 2015

qÅNul

ordfører



V 
MASøYKOMrvrUNE

TILLEGG SAKLISTE

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Havøysund Hotell - møterommet
Møtedato: 26.11.2015 Tid: kl. 09.00

Arkiv

J50

N32 t5/78
INTERPELLASJON
XPRESSEN

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

15177 t51665
GRUNNGITT SPØRSMÅL . ROTTEINVASJONEN PÅ
ROLVSØY

F30 t5179
INTERPELLASJON
FLYKTNINGER

t41270
nÅTnUTENE TIL MÅSØY

r4116
- BOSETTING AV SYRISKE

tt¿ÅSøy KOMMLTNE, 9690 Havøysund, den 23.11.2015

6rl -{fuorra¡
or-Bjarne

f,,,w
StabellT

Fung. ordfører



Orienteringssaker kommunestyremøte 26. november 2015:

Þ Folkehelse

Þ Kongekrabbesaken



52/15
BUDSJETTREGULERING 1/2015

Formannskapets innstillins:
i drifts ettet:

ør

Kommunesty'et gir rådmannen fullmakt til å utføre detaljerte budsjettendringer innenfor vedtatte områder og
rammer

Kommunestyret vedtar nye bruk av disposisjonsfond i driftsbudsjettet:
- Premieavvik: kr 300 000,-

Polarhallen: kr l5 000,-

Kommunestyret vedtar endringer i:
- Bruk av ubundne investerings fond fra 4.700.000 til 1.970.500
- Avsetning til ubundne investeringsfond fra 4.500.000 til 1.107.060

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas

Enst. vedtatt

J

SENTRATADM IN ISTRASJONEN 15 323 150 416 4OOl 15 739 550

KUTTUR OG OPPVEKST 29 175 074 s s00l 29L80874
HETSE OG OMSORG 4s 105 5L6 so7 3ool 459L28L6
TEKNSIK DRIFT OG UTBYGGING 5 232 430 -L2562301 3976200
RAMMETITSKUDD OG SKATT -102 861 680 324 0001 -!02s37 680

-297 2701 7 728240RENTER OG AVDRAG 8 025 s10

2L3L4 668 -t209L528 9 223 t40
lnntekter -2t3L4 668 L209r528 -9 223 L40



531r5
TERTIALRAPPORT 2I2OI5

Formannskapets innstilling:
Måsøy kommunestyre tar tertialrapport2. tertial 2015 til orientering.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre tar tertialrapport 2. tertial 20 I 5 til orientering.

Enst. vedtatt

54/15
FINANSREGLEMENT 2OIS.2OI9

Formannskapets innstillins:
Måsøy kommunestyre vedtar finansreglementet som det foreligger

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Måsøy kommunestyre vedtar finansreglementet som det foreligger

Enst. vedtatt

55/15
DELEGASJONSREGLEMENT

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar vedlagte delegasjonsreglement.
All oppdatering og endring av delegasjonsreglemtet skal endelig vedtas av kommunestyret.
Administrasjonen skal påse at kommunens delegasjonsreglement holdes oppdatert, og skal minimum ha en
totalgjennomgang for hvert nye kommunesty'e

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

4

Enst. vedtatt



56/15
BETALINGSSATSER I HAVØYSUND SFO

Formannskaoets innstillin g:

Kommunestyret vedtar den foreslåtte økningen i foreldrebetaling i SFO ved Havøysund skole. Ny sats blir kr
1150,- for 1/l plass med virkning fra skoleåret 201512016.Fra2016 indeksreguleres satsen årlig innen 01.09 slik
vedtektene beskriver.

Behandling:

Repr. Renee Andersen fremmet følgende forslag på vegne av AP

1. Kommunestyret vedtar at foreldrebetalingen i SFO v/ Havøysund Skole for skoleåret 2015116 blir
I 150,- for l/1 plass.

2. Det gis 50 % søskenmoderasjon fra og med 2.barnhvis du har flere barn på SFO.

3. Det gis 50 % søskenmoderasjon fra og med 2.barntil de som har barn både i barnehagen og SFO.
Moderasjonen gjelder det yngste barnet, og vil regnes ut fra bamehagens satser.

4. Moderasjonen omfatter søsken som bor fast sammen. Bam anses for å være fast bosatt på den adressen

de er folkeregistref.
5. Fra og med 2016 indeksreguleres satsene årlig innen 01.09 slik vedtaketene beskiver.

Repr. Mette Olsen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av SP/H

Går for formannskapets innstilling vedtas kr. I150,- for l/l plass, med virkning fra 01.01.2016.
Det gis 50 o/o søskenmoderasjon fra og med 2.bamhvis flere barn på SFO.

Votering:
l.Formannskapets innstilling - falt
2.Forslag fremmet av repr. Renee Andersen (AP) - falt 9 mot 6 stemmer
3.Tilleggsforslag fremmet av repr. Mette Olsen (SP/H) - Enst. Vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar den foreslåtte økningen i foreldrebetaling i SFO ved Havøysund skole. Ny sats blir kr
I150,- for 1/l plass med virkning fra 01.01.2016.
Fra20l6 indeksreguleres satsen årlig innen 0l.09 slik vedtektene beskriver.
Det gis 50 %o søskenmoderasjon fra og med 2.bam hvis flere bam på SFO.

Enst.vedtatt

57 /15
REGLEMENT KOMMUNESTYRE OG FORMANNSKAP

Formannskaoets innstilling:
Kommunestyret vedtar vedlagte <reglement for kommunestyre og formannskap> og dermed erstattes reglement
vedtatt i kommunestyret 21.06.2012
Prinsippene i reglementet giøres også gjeldende for komiteer, utvalg og nemder.

$ 4 Innkalling til møte i kommunestyret - nytt pkt.:
Ungdomsrådet innkalles med 3 representanter, som har tale og forslagsrett.

5

I $ 24 Interpellasjoner og $ 25 Grunngitt spørsmåI, endres fra 3 dager til 7 dager



Behandling:

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende forslag på vegne av AP
Siste setning i formannskapets innstilling strykes.

Votering:
Formannskapets innstilling - falt
Forslag frememt av repr. Arvid Mathisen (AP) - Enst. Vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar vedlagte <reglement for komrnunestyre og formannskap> og dermed erstattes reglement
vedtatt i kommunestyret 21.06.2012
Prinsippene i reglementet giøres også gjeldende for komiteer, utvalg og nemder.

$ 4 Innkalling til møte i kommunestyret - nytt pkt.:
Ungdomsrådet innkalles med 3 representanter, som har tale og forslagsrett.

Enst. vedtatt

58/15
ETISKE RETNINGSLINJER

Formannskapets innstillins:
Kommunestyret vedtar vedlagte etiske retningslinjer for Måsøy Kommune

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av AP:

Registrering cN verv og økonomiske interesser:
Kommunestyret slutter seg til avsnittet med følgende endring:
Ordet frivillig endres til obligatorisk

Votering:
Formannskapets innstilling - Enst. Vedtaft
Tilleggsforslag fremmet av repr. Arvid Mathisen (AP) - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar vedlagte etiske retningslinjer for Måsøy Kommune, med følgende endring:
Pkt. Registrering øv verv og økonomiske interesser:
Ordet frivillig endres til obligatorisk.
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Enst. vedtatt



s9lts
GODTGJØRELSE FOLKEVALGTE

Formannskapets innstilling:
Kommunestyret vedtar foreslåtte endringer i godtgjørelsen for folkevalgte i Måsøy kommune:

- Ordfører godtgiørelse utgjør 80 7o av stortingsrepresentantens lønn.

Komiteledere
Varaordfører
Leder KF Har¡na

KF Industrieiendom

kr.
kr.
kr.
kr.

Fra
9.660,-
9.660,-
9.660,-
9.660,-

Til
1,r.19.320,-
l<r.19.320,-
kr.19.320,-
kr.19.320,-

- Styreleder Måsøy i vekst 50.000 kr/år

- Øvrige ledere for nemder og komiter godtgjøres med kr 1000 pr møte,
i tillegg til tapt arbeidsfortjeneste og ordinær møtegodtgiørelse.

- Møtegodtgiørelsen settes til kr 450,-

Møtegodtgiørelse ytes kun til de som er innkalt pâ,møte! og ikke til vararepresentanter dersom de møter i tillegg
til den faste representanten. Dette gjelder alle komiteer, utvalg og styrer.
Møtegodtgjørelse ytes også dersom det er besluttet å avholde telefonmøte eller møte via lyd/bilde. Dog skal rene

telefonmøter begrenses til et minimum av hensyn til forsvarlig saksbehandling.

Gjelder fra 01.01.2016

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Formannskapets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

60/t5
OVERORDNET PLAN FOR INKLUDERENDE ARBEIDSLIV

Formannskanets innstilline:
Formannskapet vedtar vedlagte IA-dokument for Måsøy kommune 2014-2018.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Kommunestyret vedtar vedlagte IA-dokument for Måsøy kommune 2014-2018.

7

Enst. vedtatt



6t/15
OPPFØLGING AV GJENNOMFøRT FORVLATNINGSREVISJON - EIENDOMSFORVALTNING
OG BYGNINGSVEDLIKEHOLD

Kontrollutvalqets innstillinq:
<Kontrollutvalget tar revisjonens oppfølgingsbrev av forvaltningsrevisjonsrapporten Eiendomsþrvaltning og
bygningsvedlikehold samt rådmannens svar til etterretning.

Kontrollutvalget konkluderer ut fra dette at kommunestyrets vedtak i sak 64/13 ikke er ivaretatt av
kommureadministrasjonen og oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling:

l. Kommunestyret tar kontrollutvalgets oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten Eiendomsfonaltning og
bygningsv edl ikeho I d til etterreûning.

2. Kommunestyret regisherer at kommunestyrets vedtak i sak 64/13 ikke er fulgt opp av

kommuneadministrasjonen og ber rådmannen iverksette oppfølging snarest.)

Behandling:

Repr. Rune Mathisen fremmet følgende tilleggsforslag på vegne av AP:
Som kontrollutvalgets innstilling med følgende tillegg:

3. Kommunestyret ber om at utarbeidelsen av og rutiner for rapportering til komunestyret følges opp av
teknisk komite.

Votering:
Kontrollutvalgets innstilling - Enst. vedtatt
Tilleggsforslag fremmet av repr. Rune Mathisen (AP) - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
<Kontrollutvalget tar revisjonens oppfølgingsbrev av forvaltningsrevisjonsrapporten Eiendomsfowaltning og
bygningsvedlikehold samt rådmannens svar til etterretning.

Kontrollutvalget konkluderer ut fra dette at kommunestyrets vedtak i sak 64/13 ikke er ivaretatt av
kommuneadministrasjonen og oversender saken til kommunestyret med følgende innstilling:

l. Kommunestyret tar kontrollutvalgets oppfølging av forvaltningsrevisjonsrapporten Eiendomsþrvaltning og
by gningsv e dl i ke ho I d til etterretning.

2. Kommunestyret registrerer at kommunestyrets vedtak i sak64113 ikke er fi.rlgt opp av
kommuneadministrasjonen og ber rådmannen iverksette oppfølging snarest.)

3. Kommunestyret ber om at utarbeidelsen av og rutiner for rapportering til komunestyret følges opp av
teknisk komite.

Enst. vedtatt

8



62/15
RAPPORT SELSKAPSKONTROLL AV MUSEENE FOR KYSTKULTUR OG GJENREISNING I
F'INNMARK IKS

Kontrollutvalsets innstillins:
l. Kommunestyret tar rapporten Selskapskontroll ved Museenefor þstkultur og gjenreisning i Finnmark IKS til

etterretning.

2. Kommunestyret ber rådmannenfølge opp anbefalingene i rapportens Kap. 7:

o Samhandling mellom kommunestyret og kommunens eierrepresentanter.
o Gjennomføre, som en del av folkevalgtopplæringen obligatoriske kurs og/eller eierskapsseminarer

for samtlige folkevalgte i de ulike aspekter knyttet til eierstyring av utskilt virksomhet.

o Evaluering av selskapsavtalen, også med tanke på om det er samsvar mellom avtalen og ordninger

som praktiseres i selskapet og mellom selskap og eiere.

o Øvrige forhold som fremkommer i anbefalingene fra KS Eierforum.>

Behandling:

Kommunestyrets vedtak:
Kontrollutvalgets innstilling vedtas.

Enst. vedtatt

63/ts
VALG KLAGENEMND r H.H.T. FORVALTNINGSLOVENS S 28 FOR 2015 -2019

Rådmannens innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:
Repr. Georg Mathisen fremmet følgende forslag på vegle av AP:
Irene Ramberg Eliassen - medlem
Julie Sommersett - varamedlem

Repr. Kenneth Johnsen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H:
Leder - Alf Lorentzen
Varamedlem - Espen Johansen

I tillegg deltar en etatsleder, alt etter sakens karakter i hvert enkelt tilfelle.

Votering:
Forslag fremmet av repr. Georg Mathisen AP - Enst. vedtatt
Forslag fremmet av repr. Kenneth Johnsen SP/H - Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Valg klagenemnd i h.h.t. forvaltningslovens $ 28 for 2015 -2019

Leder - Alf Lorentzen
Medlem - Irene Ramberg Eliassen

Varamedlem - Espen Johansen

Varamedlem - Julie Sommersett

I tillegg deltar en etatsleder, alt etter sakens karakter i hvert enkelt tilfelle.

9

Enst. vedtatt



64/15
VALG HAVNESTYRE 2015 -2019

Rådmannen innstillinq:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Valget ble gj ennomført som forholdstallsvalg.

Repr. Kennet Johnsen fremmet følgende forslag på vegne av SP/H:
Leder - Arne Bjømå Personlig vara - Randi Johansen

Nestleder - Ottar Kaspersen Personlig vara - Amund Myrvold
Medlem - Ragnhild Hedlund Personlig vara - Robin Jørgensen

Repr. Bernth Sjursen fremmet følgende forslag på vegne av AP:
Medlem - Rune Mathisen Personlig vara - Ray Are Pedersen

Medlem - Ingerd Olsen Personlig vara - Marte Stabell

Havøysund Fiskarlag sitt forslag på representant og vararepresentant:
Medlem - Stig Meyer Personlig vara - Steve Jensen

Votering:
Forslag fremmet av repr. Kenneth Johnsen (SP/H) - Enst. vedtatt
Forslag fremmet av repr. Bernth Sjursen (AP) - Enst. vedtatt
Forslag fra Havøysund Fiskarlag - Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Valg havnestyre 2015 -2019

Leder - Arne Bjørnå
Nestleder - Ottar Kaspersen
Medlem - Ragnhild Hedlund
Medlem - Rune Mathisen
Medlem - Ingerd Olsen

Havø.vsund Fiskarlag:
Medlem - Stig Meyer

Personlig vara - Randi Johansen

Personlig vara - Amund Myrvold
Personlig vara - Robin Jørgensen

Personlig vara - Ray Are Pedersen

Personlig vara - Marte Stabell

Personlig vara - Steve Jensen

Enst. vedtatt

l0



65115

VALG STYRE FOR MÅSØY INDUSTRIEINDOM KF 2015 -2019

Rådmann innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Arvid Mahisen (AP)fremmet følgende utsettelsesforslag:

Saken utsettes til møte 17. desember 2015.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Saken utsettes lil møte 17. desember 2015.

Enst. vedtatt

66115
VALG AV VALGSTYRE

Rådmannens innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Anniken Johansen fremmet følgende fellesforslag fra SP/H/AP:

Formannskapet velges som valgstyre.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Formannskapet velges som valgstyre.

Enst. vedtatt

1l



67/15
VALG AV ADMINISTRASJONSUTVALG

Innstillinq:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Anniken Johansen frememt følgende fellesforslag fra SP/IVAP:

Som administraj onsutvalg velges :

Formannskapet
Trond Rølsåsen Vararepr. Stig Mathisen
Ottar Kaspersen Vararepr. Mette Olsen

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Som administrajonsutvalg velges:

Formannskapet
Trond Rølsåsen

Ottar Kaspersen
Vararepr. Stig Mathisen
Vararepr. Mette Olsen

Enst. vedtatt

68115

EIENDOMSSSKATT - VALG AV NEMNDER
Innstilline:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:
Repr. Reidun Mortensen fremmet følgende fellesforslag fra SP/FVAP:

Sqklcyndig nemd 2015 - 2019:
Trond Johansen - leder
Daniel Jørgensen - nestleder
Ingerd Olsen - medlem

Vararepr. : ,Age Flaten
Alf Lorentzen
Morgan Andresen

Sqkkvndis ankenemd 2015 - 2019:
Jan Robert Nergård - leder
Ellen Greggersen - nestleder
Christen Selvåg - medlem

Vararepr.: Aldor Johansen
Knut Arnestad
Hanne Mathisen

Enst. vedtatt

t2



Kommunestvrets vedtak:
Saklqtndig nemd 2015 - 2019:
Trond Johansen - leder
Daniel Jørgensen - nestleder
Ingerd Olsen - medlem

Vararepr. : Åge Flaten
Alf Lorentzen
Morgan Andresen

Saklqtndig ankenemd 2015 - 2019:
Jan Robert Nergård - leder
Ellen Greggersen - nestleder
Christen Selvåg - medlem

Vararepr.: Aldor Johansen
Knut Arnestad
Hanne Mathisen

Enst. vedtatt

69115

VALG AV REPRESENTANTA/ARAREPR. I REPRESENTANTSKAPET FOR KYSTMUSEENE 2OI5 -
2019

Innstilline:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Reidun Mortensen fremmet følgende fellesforslag fra SP/IVAP

Representant Gudleif Kristiansen
Vararepresentant Reidun Mortensen

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Representant Gudleif Kristiansen
Vararepresentant Reidun Mortensen

Enst. vedtatt

l3



70/15
VALG AV KOMMUNENS REPRESENTANT/VARAREPR. I REPRESENTANTSKAPET FOR
INTERKOMMUNALT ARKIV FINNMARK IKS 2015 - 2OT9

Innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Reidun Mortensen fremmet følgende fellesforslag fra SP/FVAP:

Gudleif Kristiansen - Representant
Bjørn Harald Olsen - Vararepr.
Robin Jørgensen - Vararepr.
Georg Mathisen - Vararerp.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Gudleif Kristiansen - Representant

Bjørn Harald Olsen - Vararepr.
Robin Jørgensen - Vararepr.
Georg Mathisen - Vararerp.

Enst. vedtatt

7Ut5
VALG AV ELDRENÅN ZOTS -2019

Innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:
Repr. Georg Mathisen fremmet følgende fellesforslag SP/FVAP:

Medlemmer:
Arne Mikkelsen
Hulda Johnsen
John Kristiansen
Hildur Pedersen
Per Sigmund Henriksen

Varamedlemmer:
Signe Marie Jørgensen
Bjørnar Moe
Marit Laursen
Svein Mathisen
Sølvi Simonsen

Rådet velger sjøl leder og nestleder.
Kontorfaglig ansatt ved formannskapskontoret tiltrer som sekretær i utvalget.

Enst. vedtatt
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Kommunestvrets vedtak:
Medlemmer:
Arne Mikkelsen
Hulda Johnsen
John Kristiansen
Hildur Pedersen
Per Sigmund Henriksen

Varømedlemmer:
Signe Marie Jørgensen
Bjørnar Moe
Marit Laursen
Svein Mathisen
Sølvi Simonsen

Rådet velger sjøl leder og nestleder.
Kontorfaglig ansatt ved formannskapskontoret tiltrer som sekretær i utvalget.

Enst. vedtatt

72115

VALG AV RÅD FOR MENNESKER MED NEDSATT FUNKSJONSEVNE 2OI5 -2019

Innstilline:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Georg Mathisen fremmet følgende utsettelsesforslag fra SP/FVAP:

Saken utsettes til desember møtet.
Aktuelle brukerorganisasjoner kontaktes av administrasjonen for å finne kandidater.

Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Saken utsettes til desember møtet.
Aktuelle brukerorganisasjoner kontaktes av administrasjonen for å finne kandidater

Enst. vedtatt
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73/15
VALG REPR./VARAREPR. SOM SKAL IVARETA BARNS INTERESSER I UTVALG SOM
BEHANDLER PLANSAKER 2015 - 2OI9

Innstilline:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:
Repr. Georg Mathisen fremmet følgende fellesforslag fra SP/FVAP:

Jørn Aatos Olsen - representant
Ilone Kristiansen - vararepresentant

Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Jørn Aatos Olsen - representant
Ilone Kristiansen - vararepresentant

Enst. vedtatt

74115

VALG HEIMEVERNSNEMND 2OI5 - 2OI9

Innstillins:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Anniken Johansen fremmet følgende fellesforslag fra SP/FVAP:

Medlem: Bjørn Harald Olsen
Svein Jørgensen

Varamedlem: Ragnhild Hedlund
Jan Eric Bengtsson

Enst. vedtatt

Kommunestvrets vedtak:
Medlem: Bjøm Harald Olsen

Svein Jørgensen

Varamedlem: Ragnhild Hedlund
Jan Eric Bengtsson

Enst. vedtatt
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75115

SUPPLERINGSVALG NYTT VARAMEDLEM MÅSØY I VEKST KF

Innstilling:
Rådmannen innstiller ikke i valgsaker

Behandling:

Repr. Georg Mathisen fremmet følgende fellesforslag fra SP/H/AP:

Som nytt varamedlem Måsøy i Vekst KF velges
Rrure Mathisen

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Som nytt varamedlem Måsøy i Vekst KF velges:

Rune Mathisen

Enst. vedtatt

76/15
REFERATSAK KOMMUNESTYRET 26.II.15

Innstillins:
Referatsaken tas til orientering.

Behandling:

Kommunestvrets vedtak:
Referatsaken tas til orientering.

Enst. vedtatt

77115

GRUNNGITT SPØRSMÅL - ROTTEINVASJONEN PÅ ROLVSØY

Behandling:

Repr. Elisabeth Jensen (AP) hadde fremmet følgende grunngitt spørsmål:
For fem - seks år siden kom det svarte og brune rotter til Rolvsøya. Disse har formert seg svært fort og har nå
spredt seg over hele øya til stor ulempe for de som bor fast der og for oss som bruker øya i fritid og ferier.
Måsøy formannskap vedtok i sitt møte 6. oktober som sak 36115 â, sette i gang arbeidet med utryddelse av
rottene på Rolvsøya.
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Jeg var ute på besøk på Gunnarnes i uke 45146 og de jeg som jeg snakket med hadde ikke sett noe til selskapet
som skulle begynne med arbeidet for å bekjempe rotteplagen. Det er nå når det blir kaldere at rottene tar seg inn
i ubebodde hus så arbeidet med å redusere rottebestanden burde ha vært påbegynt i løpet av oktober - november

Mitt spørsmål er derfor:

Hva er giort etter formannskapets vedtak om å redusere rottebestanden på Rolvsø-va?

Ordførerens svar på grunngitt spørsmål:

Hva er giort etter formannskapets vedtak om å redusere rottebestanden på Rolvsøya?

Formannskapet aksepterte Anticimex tilbud den 06.10.15 med formål bekjempelse av rotteplagene pä Rolvsøy

Har den 23.november vært i kontakt med Anticimex ved Jarle Morten Eilertsen.

Har følgende å meddele:

l. Det ble i uke forsøkt å komme utover til Rolvsøya, men på gmnn av innstilte båter ble reisen ikke
gjennomført.

2. Tirsdag den lT.november ble det satt ut spesialbygde åte stasjoner, så prosjektet er igangsatt. Disse er
plassert rundt på øya der det er påvist rotter

3 . ^Å.te stasjonene vil kontrolleres 4-6 ganger på år det første året, der etter 3 ganger pr år.

4. Avtalen med Anticimex er over 3 år.

Vedtak:

Repr. Elisabeth Jensen (AP) hadde fremmet følgende grunngitt spørsmål:
For fem - seks år siden kom det svarte og brune rotter til Rolvsøya. Disse har formert seg svært fort og har nå
spredt seg over hele øya til stor ulempe for de som bor fast der og for oss som bruker øya i fritid, og ferier.
Måsøy formannskap vedtok i sitt møte 6. oktober som sak 36115 ä sette i gang arbeidet med utryddelse av
rottene på Rolvsøya.

Jeg var ute på besøk på Gunnarnes i uke 45146 ogde jeg som jeg snakket med hadde ikke sett noe til selskapet
som skulle begynne med arbeidet for å bekjempe rotteplagen. Det er nå når det blir kaldere at rottene tar seg inn
i ubebodde hus så arbeidet med å redusere rottebestanden burde ha vært påbegynt i løpet av oktober - november

Mitt spørsmål er derfor:

Hva er giort etter formannskapets vedtak om å redusere rottebestanden på Rolvsø.va?

Ordførerens svar på grunngitt spørsmål:

Hva er giort etter formannskapets vedtak om å redusere rottebestanden på Rolvsøya?

Formannskapet aksepterte Anticimex tilbud den 06.10.15 med formål bekjempelse av rotteplagene på Rolvsøy

Har den 23.november vært i kontakt med Anticimex ved Jarle Morten Eilertsen.

Har følgende å meddele:

1. Det ble i uke forsøkt å komme utover til Rolvsøya, men på gmnn av innstilte båter ble reisen ikke
gjennomført.

2. Tirsdag den lT.november ble det satt ut spesialbygde åte stasjoner, så prosjektet er igangsatt. Disse er
plassert rundt på øyader det er påvist rotter
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3 . Äte stasjonene vil kontrolleres 4-6 ganger på år det første året, der etter 3 ganger pr år

4. Avtalen med Anticimex er over 3 år.

78/15
INTERPELLASJON - BÅTRUTENE TIL MÅSØYXPRESSEN

Behandling:

Repr. Elisabeth Jensen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:
I ruteforslaget for Måsøyekspressen som skal gjelde fra 1 . januar 2016 fremgår det at signalanløpene også skal
gjelde for post og varer. Etter de nye rutene skal ikke båten ta med gods og dette vil medføre at befolkningen på

Måsøy, Ingøy og Rolvsøy ikke lenger kan sende eller motta gods.

Etter opplysninger jeg har fiu så skal Slkeskommunen betale for frakting av post Lillfra øyene èn gang pr uke.
Jeg om svar svar på følgende spørsmål:

L Hvem skal bestille anløp og hvem skal dekke kostnadene dersom posten skal sendes daglig?
2. Hvem skal bestille signalanløp for varer?
3. Hvordan skal søppelcontainerne, fisk og annen gods fraktes mellom øyene og Havøysund?

Gode kommunikasjoner er et viktig tiltak. Det å fÌi post, varer og gods er like viktig for befolkningen på Måsøy,
lngøy og Rolvsøy som det er for resten av kommunen.

Gode kommunikasjoner er viktig og når vi har erfaring må buss- og båtrutene evalueres. Måsøy Arbeiderparti
ber om dette blir gjort i månedsskifte februar - mars, fordi man da har sett hvordan båt- og bussrutene fungerer
og om noen av rutene bør endres og at evalueringen sendes til Slkeskommunen.

Ordførerens svar på interpellasjon:

1. Hvem skal bestille anløp?
Alle signalanløp skal franyttär meldes inn via www.flexx.no, Flexx-app (kommer) eller på telefon 177

For den reisende

2. Hvem skal dekke kostnadene dersom posten skal sendes daglig ?
Det er igiennom anbudet for ekspressbåtene lagt opp til at fartøyene skal ta med post/ferskvare
(dagligvarer) til veiløse samfunn. Her er alle ekspressbåtruter satt opp med minimum 2 ukentlige
signalanløp for poslferskvare. Dette betyr at ruten vil gå dersom det er meldt inn post ogleller
ferskvarer - uavhengig om det er passasjerer eller ikke.
Skal posten sendes utover dette må denne tjenesten kjøpes eller inn reguleres fra tjeneste kjøper (FFK)

3. Hvem skal bestille signalanløp for varer ?
Bruker av tjenesten må avtale dette med utførende transportør

4. Hvordan skal søppelcontainere, fisk og annen gods fraktes mellom øyene og Havøysund ?

Slik det er i dag vil det være i forbindelse med de faste avganger, det er som tidligere nevnt mulighet for
å (øpe denne tjenesten når det er behov.
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Etter behandling av interpellasjon fremmet repr. Åge Flaten (SP) følgende forslag til vedtak:

Evaluering orientering Juni møte.

Første møte på høsten.

Invitere innspill fra lag og foreninger, samt brukerne.

Enst. vedtatt

Kommunestyrets vedtak:
Repr. Elisabeth Jensen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:
I ruteforslaget for Måsøyekspressen som skal gielde fra 1. januar 2016 fremgâr det at signalanløpene også skal
gjelde for post og varer. Etter de nye rutene skal ikke båten ta med gods og dette vil medføre at befolkningen på
Mânøy,Ingøy og Rolvsøy ikke lenger kan sende eller.motta gods.

Etter opplysninger jeg har ftltt så skal Slkeskommunen betale for frakting av post tillfraøyene èn gang pr uke.
Jeg om svar svar på følgende spørsmål:

4. Hvem skal bestille anløp oghvem skal dekke kostnadene dersom posten skal sendes daglig?
5. Hvem skal bestille signalanløp for varer?
6. Hvordan skal søppelcontainerne, fisk og annen gods fraktes mellom øyene og Havøysund?

Gode kommunikasjoner er et viktig tiltak. Det å fä post, varer og gods er like viktig for befolkningen på Måsøy,
lngøy og Rolvsøy som det er for resten av kommunen.

Gode kommunikasjoner er viktig og når vi har erfaring må buss- og båtrutene evalueres. Måsøy Arbeiderparti
ber om dette blir gjort i månedsskifte februar - mars, fordi man da har sett hvordan båt- og bussrutene fungerer
og om noen av rutene bør endres og at evalueringen sendes til fylkeskommunen.

Ordførerens svar på interpellasjon:

5. Hvem skal bestille anløp?
Alle signalanløp skal fra nyttår meldes inn via www.flexx.no, Flexx-app (kommer) eller på telefon 177.

For den reisende

6. Hvem skal dekke kostnadene dersom posten skal sendes daglig ?

Det er igjennom anbudet for ekspressbåtene lagt opp til atfartøyene skal ta med post/ferskvare
(dagligvarer) til veiløse samfunn. Her er alle ekspressbåtruter satt opp med minimum 2 ukentlige
signalanløp for poslferskvare. Dette betyr at ruten vil gå dersom det er meldt inn post ogleller
ferskvarer - uavhengig om det er passasjerer eller ikke.
Skal posten sendes utover dette må denne tjenesten kjøpes eller inn reguleres fra tjeneste kjøper (FFK)

7. Hvem skal bestille signalanløp for varer ?

Bruker av tjenesten må avtale dette med utførende transportør

8. Hvordan skal søppelcontainere, fisk og annen gods fraktes mellom øyene og Havøysund ?

Slik det er i dag vil det være i forbindelse med de faste avganger, det er som tidligere nevnt mulighet for
å kjøpe denne tjenesten når det er behov.

Evaluering orientering Juni møte.

Første møte på høsten.

Invitere innspill fra lag og foreninger, samt brukeme.

Enst. vedtatt
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79/ts

INTERPELLASJON - BOSETTING AV SYRISKE FLYKTNINGER

Behandling:

Repr. Arvid Mathisen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:
Som alle registrerer er flyktningsituasjonen i Europa mer og mer dramatisk.. Hjerteskjærende bilder og nyheter

om situasjonen spesielt for Syriske flyktninger, er daglig på skjermen og i avisene. For den eldre befolkningen
framtvinges minner fra den gang folk fra Finnmark var flykninger i eget land. Minner om hvor rause den norske

befolkningen var da tyskerne brente ned Finnmark og tvangsevakuerte innbyggere. For oss som ikke har opplevd
en flyktningsituasjonen kan vi ikke forestille oss hva de gjennomgår. Vi har bare hørt fortellinger fra våre

forelde, besteforeldre, oldeforeldre, tanter og onkler og noen av oss har også søsken som kan berette fra da de

var flykninger i eget land eller flyktet til Sverige eller England.

Måsøy kommunestyre har to ganger behandlet spørsmålet om å ta imot flyktninger. Først i møte 13. mars 2014

der Måsøy AP foreslo å ta imot 2 - 3 familier i første omgang. Dette ble nedstemt mot 6 stemmer. Imidlertid la

flertallsvedtaket føringer for å giøre vurderinger om å ta imot og bosette fl1'tninger i2015 o92016.
Kommunestyret ba i sitt vedtak om at det ble gjort en konsekvensutredning for dette. Jeg har ikke registrert at

kommunestyrevedtaket er fulgt opp.

I kommunestyt'emøte den 23. juni 2015 var saken oppe på nytt etter initiativ fra Måsøy Arbeiderparti. Stortinget
hadde da vedtatt med stort flertall å bosette 8000 syriske flykninger i løpet av 3 år og ba om en nasjonal dugnad.

Måsøy Arbeiderpartiet fremmet forslag om å ta imot og bosette 2 syriske familier fra 0l .01 .2016. Også dette ble

nedstemt av flertallet under henvisning til den bemanningsmessige situasjonen i kommunen.

Måsøy Arbeiderparti skjønner og er enig i atvãtr lille kommune ikke har kapasitet til å ta imot en massiv

flykningmasse for lengre opphold uten å ñ tilført betydelige ressurser. Det Måsøy Arbeiderparti midlertid mener

er at det vil være muligheter og ressurser til å ta imot og bosette og integrere 2 - 3 syriske familier. Det vil også

være en håndstrekning til utfordringene vi nasjonalt står foran. Og det vil være vår deltakelse i den nasjonale

dugnaden.

Selv om kommunestyret aviste Måsøy Arbeiderpartis forslag om å ta imot og bosette 2-3 syriske familier, ønsker
jeg med bakgrunn i den situasjonen vi står i nasjonalt, oppmodingen fra Storting og regjering og den behandling
kommunestyret har giort i2014 og2015, å fÌi utfyllende svar på følgende spørsmål vedrørende saken:

Samtidig som kommunen har solgt noen boliger ser vi at flere andre private boliger er til salgs. Vi vet

også at et firma i Havøysund har hatt ønsker om å realisere et boligprosjekt i Nordregate. Kommunen

var også på et besøk i Hamarøy kommune og frkk en orientering i 2014 fra en entreprenør fra Bodø om

mulighetene for å realisere byggeprosjekf som kombinerer bolig for flyktninger og andre. Har
kommunen fulgt opp disse mulighetene for boligbygging og har kommunen i det hele taft vurdert
mulighetene for å bruke kommunale eller private boliger til å prøvebosette flyktninger?

Har kommunens helse, pleie- og omsorgssektor vurdert deres kapasitet opp mot et ønske om å bosette 2

- 3 syriske familier.
Har kommunens oppvekstsektor vurdert om barnehage og skole har muligheter og kapasitet til å gi
nødvendige tilbud til 2 - 3 syriske familier?

Har kommunen gjort vurderinger i forhold til tiltak for integreringav 2 - 3 syriske familier? En tenker

da her på integrering i lokalsamfunnet med arbeid, kulturell deltakelse og andre nødvendige tiltak for
integrering.

Har kommunen i det hele giort vurdering av økonomi ved å bosette 2 - 3 syriske familier? En tenker
her både på inntekts- og utgiftssiden. Hvilke tilskuddsordninger finnes mv.
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Rådmannens svar på interpellasjon:
Når det gielder salg av kommunale boliger var dette et ledd i en samlet budsjettbehandling for budsjettåret 2015.
Kommunen, ved administrasjonen, ser at med det etterslepet på vedlikehold vi har i dag, vil det være mest
hensiktsmessig å avvikle eieforholdet for en del av den kommunale boligmassen.

Hamarøymodellen er fremdeles et alternativ som tas med i utredningen når det skal fremlegges forslag for
boligpolitikk i Måsøy Kommune. Her er det forholdet som leier og ikke eier som er fokus. Det har vært kontakt
med husbanken og innhentet en god del dokumentasjon for det videre arbeidet med boligpolitisk plan.
Kombinasjonen med sosiale boliger, flyktninger, ansattboliger, omsorgsboliger m.m er nøkkelen for å fr til dette
på en god måte.

Teknisk sjefhar satt i gang arbeidet med å skaffe en oversikt over standarden på alle våre boenheter i
kommunen. Vi er i dag i en situasjon hvor en del eldreboliger muligens må saneres og ikke renoveres.

Når det gjelder firma fra Havøysund så ble det satt av 200 000 kr i budsjettet 2015, for at entreprenør selv skulle
regulere området. Vi har ikke fätt noen signaler på at det er giort.

Kommunenes sektorer innen helse/omsorg og forebyggende har pr. dags dato store kapasitetsproblemer
bemanningsmessig. Det gielder sykepleiere, der det nâ er 4 stillinger utlyst. Det gielder helsesøster, som vi er
uten fra 1. januar 2016 og det gjelder PPT.
I tillegg til dette er barnevernet i en meget presset situasjon.
Ut fra vår vurdering er vi ikke kapable pr. i dag til å ta imot flyktninger på en forsvarlig måte.
Derimot jobbes det aktivt for å løse situasjonene, og administrasjonen har allerede begynt å se på utredning for
mottak.

Når det gjelder barnehage og skole så er situasjonen straks enklere. Det må likevel skaffes lovpålagt kompetanse
som pedagogisk leder i barnehagen, dersom vi må øke antall avdelinger.
Når det gielder integrering i kommunen med språk, kultur osv så er Måsøy Kommune svært dyktig på å håndtere
utenlandske innflyttere.
Bolysþrosjektet i regi av regionrådet har gitt svært god effekt, og en del av aktivitetene skal nå over i en
permanent driftsfase. Dette gjelder spesielt språkopplæring.
For å Ë til en best mulig integrering ser administrasjonen det som nødvendig at det tilsettes en
flyktningkonsulent, som har det som hovedoppgave å drive dette arbeidet videre.

Når det gjelder vurdering av økonomi ved å bosette flyktninger, så er ikke den utredningen foretatt, da økonomi
ikke vil kunne løse bemanningsproblematikken vi står ovenfor.
For øvrig så kommer mottak av flyktning opp som egen sak i formannskapet den 8. desember 2015. Dette med
bakgrunn i brev fra IMDI av 23.11.2015

Vedtak:
Repr. Arvid Mathisen (AP) hadde fremmet følgende interpellasjon:
Som alle registrerer er flyktningsituasjonen i Europa mer og mer dramatisk.. Hjerteskjærende bilder og nyheter

om situasjonen spesielt for Syriske flyktninger, er daglig på skjermen og i avisene. For den eldre befolkningen
framtvinges minner fra den gang folk fra Finnmark var flykninger i eget land. Minner om hvor rause den norske

befolkningen var da tyskerne brente ned Finnmark og tvangsevakuerte innbyggere. For oss som ikke har opplevd
en flyktningsituasjonen kan vi ikke forestille oss hva de gjennomgår. Vi har barehørt fortellinger fra våre
forelde, besteforeldre, oldeforeldre, tanter og onkler og noen av oss har også søsken som kan berette fra da de

var flykninger i eget land eller flyktet til Sverige eller England.

Måsøy kommunestyre har to ganger behandlet spørsmålet om å ta imot flyktninger. Først i møte 13. mars2014
der Måsøy AP foreslo å ta imot 2 - 3 familier i første omgang. Dette ble nedstemt mot 6 stemmer. Imidlertid la
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flertallsvedtaket føringer for å giøre vurderinger om å ta imot og bosette flytninger i2015 o92016.
Kommunestyret ba i sitt vedtak om at det ble gjort en konsekvensuhedning for dette. Jeg har ikke registrert at

kommunestyrevedtaket er fulgt opp.

I kommunestyremøte den 23. juni 2015 var saken oppe på nytt etter initiativ fra Måsøy Arbeiderparti. Stortinget
hadde da vedtatt med stort flertall å bosette 8000 syriske flykninger i løpet av 3 år og ba om en nasjonal dugnad.

Måsøy Arbeiderpartiet fremmet forslag om å ta imot og bosette 2 syriske familier fra 0 I .0 1 .20 16. Også defte ble
nedstemt av flertallet under henvisning til den bemanningsmessige situasjonen i kommunen.

Måsøy Arbeiderparti skjønner og er enig i at vår lille kommune ikke har kapasitet til å ta imot en massiv

flykningmasse for lengre opphold uten å fü tilført betydelige ressurser. Det Måsøy Arbeiderparti midlertid mener

er at det vil være muligheter og ressurser til å ta imot og bosette og integrere 2 - 3 syriske familier. Det vil også

være en håndstrekning til utfordringene vi nasjonalt står foran. Og det vil være vår deltakelse i den nasjonale

dugnaden.

Selv om kommunesfyret aviste Måsøy Arbeiderpartis forslag om å ta imot og bosette 2-3 syriske familier, ønsker
jeg med bakgrunn i den situasjonen vi står i nasjonalt, oppmodingen fra Storting og regjering og den behandling

kommunestyret har giort i2014 og2015, ä fü utfyllende svar på følgende spørsmål vedrørende saken:

Samtidig som kommunen har solgt noen boliger ser vi at flere andre private boliger er til salgs. Vi vet

også at et firma i Havøysund har hatt ønsker om å realisere et boligprosjekt i Nordregate. Kommunen
var også på et besøk iHamarøy kommune og fikk en orienteringi2}l{ fra en entreprenør fra Bodø om

mulighetene for å realisere byggeprosjekt som kombinerer bolig for flyktninger og andre. Har
kommunen fulgt opp disse mulighetene for boligbygging og har kommunen i det hele tatt vurdert
mulighetene for å bruke kommunale eller private boliger til å prøvebosette flyktninger?

Har kommunens helse, pleie- og omsorgssektor vurdert deres kapasitet opp mot et ønske om å bosette 2

- 3 syriske familier.
Har kommunens oppvekstsektor vurdert om barnehage og skole har muligheter og kapasitet til å gi
nødvendige tilbud til 2 - 3 syriske familier?

Har kommunen gjort vurderinger i forhold til tiltak for integreringav 2 - 3 syriske familier? En tenker

da her på integrering i lokalsamfunnet med arbeid, kulturell deltakelse og andre nødvendige tiltak for
integrering.

Har kommunen i det hele gjort wrdering av økonomi ved å bosette 2 - 3 syriske familier? En tenker

her både på inntekts- og utgiftssiden. Hvilke tilskuddsordninger finnes mv.

Rådmannens svar på interpellasjon:
Når det gielder salg av kommunale boliger var dette et ledd i en samlet budsjettbehandling for budsjettåret 2015.
Kommunen, ved administrasjonen, ser at med det etterslepet på vedlikehold vi har i dag, vil det være mest
hensiktsmessig å awikle eieforholdet for en del av den kommunale boligmassen.

Hamarøymodellen er fremdeles et alternativ som tas med i utredningen når det skal fremlegges forslag for
boligpolitikk i Måsøy Kommune. Her er det forholdet som leier og ikke eier som er fokus. Det har vært kontakt
med husbanken og innhentet en god del dokumentasjon for det videre arbeidet med boligpolitisk plan.

Kombinasjonen med sosiale boliger, flyktninger, ansattboliger, omsorgsboliger m.m er nøkkelen for å fi til dette
på en god måte.

Teknisk sjefhar satt i gang arbeidet med å skaffe en oversikt over standarden på alle våre boenheter i
kommunen. Vi er i dag i en situasjon hvor en del eldreboliger muligens må saneres og ikke renoveres.

Når det gielder firma fra Havøysund så ble det satt av 200 000 kr i budsjettet2}ls, for at entreprenør selv skulle
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regulere området. Vi har ikke fÌitt noen signaler på at det er gjort.

Kommunenes sektorer innen helse/omsorg og forebyggende har pr. dags dato store kapasitetsproblemer
bemanningsmessig. Det gielder sykepleiere, der det nâ er 4 stillinger utlyst. Det gjelder helsesøster, som vi er
uten fra 1. januar 2016 og det gjelder PPT.

I tillegg til dette er barnevernet i en meget presset situasjon.

Ut fra vår vurdering er vi ikke kapable pr. i dag til å ta imot flyktninger på en forsvarlig måte.

Derimot jobbes det aktivt for å løse situasjonene, og administrasjonen har allerede begynt å se på utredning for
mottak.

Når det gjelder barnehage og skole så er situasjonen straks enklere. Det må likevel skaffes lovpålagt kompetanse
som pedagogisk leder i barnehagen, dersom vi må øke antall avdelinger.
Når det gjelder integrering i kommunen med språk, kultur osv så er Måsøy Kommune svært dyktig på å håndtere
utenlandske innflyttere.
Bolysþrosjektet i regi av regionrådet har gitt svært god effekt, og en del av aktivitetene skal nå over i en
permanent driftsfase. Dette gielder spesielt språkopplæring.
For å fÌi til en best mulig integrering ser administrasjonen det som nødvendig at det tilsettes en
flyktningkonsulent, som har det som hovedoppgave å drive dette arbeidet videre.

Når det gjelder vurdering av økonomi ved å bosette flyktninger, så er ikke den utredningen foretatt, da økonomi
ik4<e vil kunne løse bemanningsproblematikken vi står ovenfor.
For øwig så kommer mottak av flyktning opp som egen sak i formannskapet den 8. desember 2015. Dette med

bakgrunn i brev fra IMDI av 23.11.2015
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